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Svensk Irländsk Terrierförening 

Styrelseprotokoll  

 
 
 
Från styrelsemötet i Svensk irländsk Terrierförening den 18 april 2016 via telefon. 
 
Närvarande: Magdalena Uthberg, Roland Frycklund, Mari-Ann Westberg, Anette Bodin, Annika 
Vänje tom § 12 och Lena Ericson Lind  
 
Frånvarande: Carola Holmström 
 

§ 1 Sammanträdet öppnas 
 
§ 2 Upprop 
 
§ 3 Godkännande av dagordningen 
 
§ 4 Val av justerare  
  Mari-Ann Westberg och Anette Bodin valdes till justerare. 
 
§ 5 Genomgång föregående Protokoll 
    
§ 6 Inkomna skrivelser 
  Genomgång av inkomna skrivelser. 
 

Beslutades att alla inkomna skrivelser skickas till ordföranden för kännedom och 
värdering av vad som ska skickas ut till övriga i styrelsen och ev till medlemmar. 

 
Annika ska gå igenom gamla protokoll för att se om det finns några policies kring 
vandringspokaler mm 

 
  Ordföranden kontaktar Anne Sollerud ang inskription på vandringspokal 
 
§ 7 Bokföringsprogram 

Diskussion kring vilket bokföringsprogram föreningen ska använda framöver, 
nuvarande Wisma eller ett enklare alternativ; Speed Ledger.   

 
Kassören kollar upp om poster från Wisma kan föras över till det nya programmet. Om 
det går får kassören styrelsens godkännande att byta program.  

 
Vi diskuterar även lagerstatus i anslutning till denna punkt och konstaterar att det finns 
varulager på flera olika ställen. Kassören signalerar när det blir aktuellt att göra en 
inventering  

 
§ 8 Beslut om momsbefrielse 

Föreningen har haft beslut om momsbefrielse tom 31/12 2015. Kassören kontaktar 
Skatteverket för att göra en ansökan om fortsatt momsbefrielse fr.o.m. 1/1 2016. 
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§ 9 Kvartalsrapport 
  Kommer att lämnas vid nästa styrelsemöte. 
 
§ 10 BPH hösten 2016 

Förslag finns om att köra BPH i södra Sverige. Magdalena kontaktar Carola som får kolla 
upp detta närmare. 

 
Annika undersöker snarast möjligheterna till BPH i mellan-Sverige. Information 
kommer att läggas ut på hemsidan och i Röda Hund i juninumret 

 
§ 11 Rasspecial 11 juni 2016 

Allt ska vara klart inför Rasspecialen men Magdalena kontaktar Rickard för att stämma 
av så att det stämmer. Styrelsen funderar på om vi kan få fram fler priser till lotteriet 
och kontaktar Magdalena om vi har några.   
 

§ 12 Uppfödarmöte 
Senaste uppfödarmötet skedde i anslutning till Stora Stockholm 2015. Styrelsen beslutar 
att förlägga 2016 års uppfödarmöte till Terrierklubbens utställning i Sollentuna den 12 
november och att förutom uppfödare även bjuda in rasintresserade medlemmar till 
mötet. 

 
I anslutning till denna punkt diskuterades även RAS. Beslutades att styrelsen skickar ut 
information till alla uppfödare om att arbetet med en revidering av avelsstrategin för 
rasen startat. Carola, Annika och Magdalena påbörjar en revidering av RAS så att den 
kan presenteras den 12 november.  

 
§ 13 Hälsoenkät 

Angeläget att skicka ut enkäten snarast möjligt. Enkäten ska finnas med i nästa Röda 
hund och ligga som en länk på hemsidan med uppmaning om att alla IT-ägare ska 
besvara och skicka in den. Magdalena pratar med Karin och Annika som har arbetat med 
detta tidigare. 

 
§ 14 Rasmontern på Mässan 

Mari-Ann får uppdraget som ansvarig för rasmontern. Mari-Ann kontaktar de som 
ansvarat för montern under föregående år för att ta reda på vad som ingår i uppdraget. 
Information om uppdraget läggs ut på styrelsens FB-sida så att övriga i styrelsen kan 
anmäla intresse att hjälpa till. 

 
§ 15 Röda Hund 

Marita som ansvarar för Röda Hund behöver uppgradera sin dator för att den ska passa 
till Windows 10. Styrelsen beslutar att bidra med 1.200:- till inköp av en ny dator. 

 
Styrelsen bidrar med följande till nästa nummer av Röda Hund: Hälsoenkät 
(Magdalena), Annons ang möten med andra IT-ekipage (Mari-Ann), Blänkare ang BPH 
till hösten (Annika). 

 
§ 16 Övriga frågor 

- Ingående e-postadress till styrelsen; irlandskterrierforening@gmail.com  
Lösen: Styrelsen 2016. Denna bör användas för medlemskommunikation. Mari-Ann 
går in och kollar e-posten och vidarebefordrar till föreningens sekreterare. 
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- Mari Ann skriver ett utkast till annons att lägga in i Röda Hund med uppmaning till 
medlemmar som vill stå som kontaktperson i sitt område att lägga in sina 
kontaktuppgifter i tidningen och på FB. Det gör det möjligt för intresserade IT-ägare 
att komma i kontakt med varandra och på detta sätt hoppas styrelsen att få igång IT-
aktiviteter runt om i landet  

- Hemsidan – Vår bästa marknadsföring. Synnerligen viktigt att hemsidan hålls 
uppdaterad. Mari-Ann kontaktar ansvarig för hemsidan (Tina) ang vad som behöver 
uppdateras och informerar Roland. Beslutas att en sammanfattning från 
styrelsemöten ska läggas upp på föreningens FB-sida 

 
- Rapport från Terrierfullmäktige:  

* SKK håller på att arbeta fram en standarduppställning för BPH som man kan 
använda i sin rasstandard för att beskriva mentalitet. Styrelsen diskuterade vikten av 
att på sikt ha en mentalansvarig i föreningen.  
* Enligt Terrierklubben skickas utställningskritik till rasklubbarna. Om det inte finns 
någon utställningsansvarig skickas kritiken till sekreteraren.  
* Ansvarsförsäkring som går in om något händer vid våra aktiviteter finns hos vissa 
rasklubbar, Ordföranden kollar med Annika om vi har någon sådan och om vi behöver 
ha en sådan. 

 
§ 17 Nästa möte 
  Telefonmöte Måndagen den 23 maj kl 20.00 
 
§  18 Mötet avslutas  
 
 
Sekreterare: 

 
 
Lena Ericson Lind 
 
 
Justeras:    Justeras: 
 
 
Mari-Ann Westberg    Anette Bodin 
 
     
 


